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      Ion Ţiriac, care deţine turneele de la Madrid, Geneva şi Bucureşti, a vorbit despre
problemele pe care le întâmpină din postura de investitor în tenis, potrivit bzi.ro.

  

     Omul de afaceri Ion Ţiriac a dezvăluit câteva dintre dificultăţile cu care se confruntă în
afacerile sale din domeniul tenisului.

  

    "Tenisul, spre deosebire de alte sporturi, este foarte complicat şi în multe lucruri am eşuat din
acest motiv. Tenisul este în mâinile a tot felul de organizaţii, ITF, Comitetul Grand Slam-urilor,
ATP, WTA, federaţiile nationale", a spus Ion Tiriac, citat de bzi.ro .

  

      

  

Ţiriac s-a arătat deranjat de statutul sindicatului jucătorilor. "Şi mai e şi sindicatul jucătorilor,
care întotdeauna cere mai mulţi bani. Nu ştiu unde se va termina asta!", a comentat omul de
afaceri Ion Ţiriac.

  

Ion Ţiriac este cel mai bogat sportiv din lume, potrivit publicaţiei americane Celebrity Networth .
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http://www.bzi.ro/ion-tiriac-nu-stiu-unde-se-va-termina-asta-473122
http://www.celebritynetworth.com/articles/entertainment-articles/hes-richest-former-pro-athlete-world-youve-never-heard-name/
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http://www.gandul.info/ion-tiriac-despre-problemele-din-afacerile-sale-nu-stiu-unde-se-va-termi
na-asta-13732363.html
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